



Date: 26<sup>th</sup> September, 2023.

## Subject: Important Updates.

Dear Parents,

We want to keep you informed about some important updates regarding our school's operations and upcoming events:

### 1. Timetables Available on iCampus Parent Portal:

We're pleased to announce that all class timetables for the academic year have been finalized and are now accessible through the **iCampus** parent portal. Please log in to access this valuable resource.

### 2. Introduction of Class Dojo - Effective September 26<sup>th</sup>, 2023:

**Starting Tuesday, September 26<sup>th</sup>, 2023**, we will be implementing Class Dojo for students in **PRE- KG to Grade 8**. This platform offers an additional channel for communication between teachers and parents. However, please note that all academic-related content and resources will continue to be available on the **iCampus** parent portal. **Class Dojo** invites will be sent home with your child on **Monday the 25<sup>th</sup> of September, 2023**.

### 3. Upcoming Parent Online Sessions:

We have scheduled several informative online sessions for parents in the coming week. These sessions will cover the following topics:

- iCampus.
- Child Protection.
- New School Protocols.
- General Class Teacher Session.
- General Subject Teacher Session.

**Detailed information about these sessions will be sent in a separate circular for parents.**

### 4. Parent-Teacher Meetings (Grade 1-12) October 7<sup>th</sup>, 2023:

We cordially invite parents of students in **Grade 1-12** to meet with their respective class teachers, subject teachers, or administrative staff. The timing for these meetings is **from 08:00 am to 01:00 pm**. To ensure a smooth experience, parents are encouraged to schedule appointments with subject teachers using our online booking system.

### 5. Celebrating UAE Culture with Free Dress Day:

In the spirit of celebrating UAE culture, we are introducing "**Free Dress Day**" every **LAST FRIDAY** of the month. On this day, students are encouraged to come to school dressed in Emirati traditional attire. Students of other cultures are also welcome to wear their traditional attire. Please note that formal school uniform remains mandatory on the other three Fridays of the month.

### 6. After-School Activities Program:

We are excited to announce our collaboration with the **Gladiators Academy Center** to introduce an After-School Activities Program. This program promises to provide students with enriching experiences and contribute significantly to their overall educational journey.

**To explore this exciting program and access a special offer, please click on the link below:**

<https://forms.gle/D1n56JBThTKiu1ZA6>

We are committed to enhancing your child's educational experience at Crown Private School, and we look forward to your active participation in these initiatives. Should you have any questions or require further information, please do not hesitate to reach out to us through the **iCampus** portal or our administrative office.

Yours Sincerely,  
Dr. Kishor Pillai



Director/Principal

التاريخ: 22 سبتمبر 2023.



## الموضوع: تحديثات هامة.

أولياء الأمور الأعزاء:

نحيطكم علمًا ببعض المستجدات المهمة بمدرستنا بالإضافة إلى بعض الأحداث القادمة:

### 1. جداول الحصص الدراسية متاحة على تطبيق المدرسة " iCampus ":

يمكنكم الوصول إلى جميع جداول الحصص الدراسية للعام الدراسي الحالي من خلال تطبيق المدرسة "iCampus"، الرجاء تسجيل الدخول لاستخدام هذا التطبيق.

### 2. تفعيل تطبيق "الكلاس دوجو" اعتبارًا من 26 سبتمبر 2023:

سيتم تفعيل تطبيق "كلاس دوجو" من يوم الثلاثاء الموافق 26 سبتمبر 2023 للطلبة من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثامن، حيث ستستخدم هذه المنصة للتواصل بين المعلمين وأولياء الأمور، يرجى ملاحظة أن جميع المصادر التي تخص التعلم الأكاديمي للطلبة ستبقى متاحة على تطبيق المدرسة "iCampus"، سيتم إرسال الدعوة للانضمام لتطبيق "كلاس دوجو" مع الطلبة يوم الاثنين الموافق 25 سبتمبر 2023.

### 3. محاضرات أولياء الأمور الافتراضية:

لقد قمنا بجدولة عدة محاضرات تثقيفية افتراضية لأولياء الأمور في الأسبوع المقبل، وستغطي هذه المحاضرات المواضيع التالية:

- ◀ iCampus .
- ◀ حماية الطفل.
- ◀ القوانين المدرسية الجديدة.
- ◀ محاضرة لمعلم الصف.
- ◀ محاضرات لمعلمي المواد الدراسية.

سيتم إرسال المعلومات بشكل مفصل حول هذه المحاضرات لاحقًا.

### 4. اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين (الصفوف 1-12) في 7 أكتوبر 2023:

نرجو من أولياء أمور طلبة الصفوف من الأول وحتى الثاني عشر الالتزام بلقاء معلمي الفصل أو معلمي المواد أو الموظفين الإداريين، توقيت هذه اللقاءات سيكون من الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 01:00 ظهرًا، ننصح أولياء الأمور بتحديد المواعيد مع معلمي المواد باستخدام نظام الحجز عبر الإنترنت الخاص بنا لضمان تجربة سلسة.

### 5. الاحتفاء بثقافة دولة الإمارات العربية المتحدة من خلال تفعيل مبادرة (يوم بدون زي مدرسي):

انطلاقًا من روح الاحتفال بثقافة دولة الإمارات العربية المتحدة، تقرر أنّ في كل يوم جمعة أخيرة من كل الشهر (يوم بلا زي مدرسي) لتشجيع الطلبة على الحضور إلى المدرسة وهم يرتدون الزي التقليدي الإماراتي، أيضًا يمكن للطلبة من مختلف الثقافات ارتداء ملابسهم التقليدية، يرجى ملاحظة أن الزي المدرسي الرسمي سيبقى إلزامي في أيام الجمع الثلاثة الأخرى من الشهر.

### 6. برنامج أنشطة بعد المدرسة:

يسعدنا أن نعلن عن تعاوننا مع (Gladiators Academy Centre) لتقديم برنامج أنشطة بعد المدرسة، يساعد هذا البرنامج على تزويد الطلبة بخبرات غنية والمساهمة بشكل كبير في رحلتهم التعليمية الشاملة.

**للاطلاع على هذا البرنامج الممتع والحصول على عرض خاص، يرجى الضغط على الرابط أدناه:**

<https://forms.gle/D1n56JBThTKiu1ZA6>

نحن ملتزمون بتعزيز التجربة التعليمية لأبنائكم في مدرسة كراون الخاصة، ونتطلع إلى مشاركتكم الفعالة في هذه المبادرات، لمزيد من المعلومات لا تترددوا في التواصل معنا عبر تطبيق المدرسة "iCampus" أو الاتصال بموظفي الإدارة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.